

Styremøte i LeP 20.03.18

Tilstede: Hanna-leder, Guro, Kristine, Hanna, Gro, Lise, Malin, Terese, Anita, Oliver

Ikke tilstede: Beate, Karen, Khang, Amund

Referent: Malin

Saksliste:

1. "Evaluere" HHU og Åpen dag
2. Økonomi
3. Foredrag om psykisk helse 12.04.18
4. Velkommen tilbake-kaffe for PROF-studentene
5. Lektordåp og semesterstart 2018
6. Andre arrangementer diskutert forrige møte
7. Bestilling av nye t-skjorter
8. Bar-til-bar med 17-trikken
9. Eventuelt

1. "Evaluering" av HHU og Åpen dag

HHU:

Musikkbingoen gikk bra. Det kom spørsmål fra deltakerne om de ikke kunne ha holdt på litt lenger. Det tok ca. 3 kvarter før noen fikk en rekke. Folk virket fornøyde.

Åpen dag:

Det var lite folk, og lite å gjøre. Kunne vært bedre om standen hadde vært i foajeen – men det fikk vi ikke lov til av fakultet.

2. Økonomi

Vi har fått innvilget støtte fra ILS på kr 13.000,-, og Hanna-leder får svar i morgen fra kulturstyret om vi får støtte derfra. Så alt i alt har vi penger nå.

3. Foredrag om psykisk helse torsdag 12.04.18 kl. 17:00

Helsebror kommer og holder et foredrag for oss om psykisk helse, og etter samtale med LPU så ble det bestemt at det holder det med han. Han kommer til 17:00, og vi må booke et auditorium. Han har fått beskjed om å ha med seg en PP, og at han skal snakke i ca. 30-45 min. + ha tid til spørsmål. Det blir servert mat i foajeen i forkant av arrangementet. Vi må høre med LPU om hvordan mat vi skal servere, Hanna-leder tar ansvar for det. Maten blir servert fra 16:30. Vi må legge ut arrangement senest 03.04.18, og Guro tar ansvar for det. Vi bør gi en gave til helsebror – og det ble bestemt at Hanna kjøper blomster og kinogavekort.

4. Velkommen-tilbake-kaffe for PROF-studentene mandag 9. April kl. 13:00

180 kopper kaffe er bestilt, og det kostet ca. 2000 kr. Kaffen kan hentes 12:45 i kantina på Helga Engs. Det må hentes noen bord, eller evt. Kan vi bruke surfebordene i foajeen.

- Vi serverer kaffe i pausen kl. 13:00
- Malin, Guro og Anita serverer kaffe
- Vi må ha banner, t-skjorter og vise at det er LeP som arrangerer dette
- Vi kan legge ut en post på Instagram tidligere samme dag om at det blir kaffe under pausen i denne forelesningen.

5. Lektordåp og semesterstart 2018

Lektordåp:

Hanna-leder har vært i møte med visefaddersjefen, og gav beskjed om at vi vil ha rebusen på torsdagen i fadderuka (16. August). De kom med et forslag om å ha rebus på samme dag for alle linjene på UV, men det ble "nedstemt". Vi må ha en komité som kan planlegge lektordåpen. Arbeidsoppgaver er budsjett, booke rom, skaffe folk til postene, skaffe en "prest" o.l. **Hanna-leder, Malin, Terese og Hanna meldte seg til årets komité.**

Lektorfest:

Vi snakket rundt forslag om å ha lektorfesten 1,2-3 uker etter fadderuka for å gjøre det mest mulig tilgjengelig for at flest mulig lektorstudenter kommer. De fleste argumentene var for 1 å ha det én uke etter, og skulle ikke det passe så tar vi det 2 uker etter. Vi må høre med Kjellern om når det er ledig der. Men det er viktig at vi holder oss synlige utover høsten selv om lektorfesten kommer tidlig.

Mer info om dette senere.

IPED holdt kursing i hvordan være student i fjor, og ble foreslått som noe utvalgene kan gå sammen om fredagen i fadderuka. Det var enighet om at det er en god mulighet til å promotere oss selv. Vi må gå sammen om å lage en felles plakate med de ulike møtetidene til de ulike utvalgene og foreningene, og hva som skiller de fra hverandre.

Det kommer mer info om dette senere.

6. Andre arrangementer diskutert på forrige møte

Det ble bestemt at vi har nok arrangementer dette semesteret.

7. Bestilling av nye t-skjorter

Amund var ikke tilstede, men så vidt vi vet så har han ikke fått kommet i gang med dette enda. Derfor satser vi på nye t-skjorter til høsten. Det ble snakket om å prøve og få de på plass før fadderuka og lektordåpen.

8. Bar-til-bar med 17-trikken

Torsdag 19. April er foreslått som dato, og starttidspunkt mellom kl. 16:00-17:00 (?) .

Dobbeltsjekke at det er 18-årsgrense på pubene slik at lektorstudenter som ikke har fylt 20 år enda får blitt med, i tillegg kan det være lurt å gi beskjed til pubene om at vi kommer. Komitéen var ikke tilstede på møtet, så derfor må det snakkes mer om på neste møte.

- Legge ut arrangement ca. 2 uker før, PR tar ansvar for dette.

9. Eventuelt

Ingen saker ble tatt opp.